



ECTA President

Michael Franz

e-mail: President@ECTA.de



Congratulations to everyone of you

Dear Dancers,

I like to take the opportunity here to congratulate all of you to your special anniversary. 60 years active in the activity. 60 years involvement for the development of our dance clubs. 60 restless years for spreading out of our motto of community with friends with music and dance.

Not EAASDC is having birthday, all of you are having birthday. Everyone of you had had his/her share on this 60 years. Everyone has given his part to this success story. Each dancer showing his/her identity to his club by wearing the badge, thus representing the club, at the same time represents the association of the clubs, the EAASDC.

As at the beginning the leaders of those days, Callers and Cuers, were part of the origin of EAASDC, they soon started to continue on their own feet, to better represent their special needs.

This is beneficial for dancers as well as for clubs and of course for leaders up to date.

The leaders united in ECTA, meaning your Callers, Cuers, Instructors and Prompters, wish many more year to come for EAASDC and further good cooperation for our hobby, our dance forms Contra & Traditional, Clogging, Round-Dance and Square-Dance

Glückwünsche an einen jeden von Euch

Liebe Tänzer,

ich nutze hier die Gelegenheit Euch zu Eurem besonderen Jubiläum zu gratulieren. 60 Jahre aktiv im Sinne unseres Hobbies. 60 Jahre Einsatz für die Entwicklung unserer Tanzclubs. 60 rastlose Jahre für die Verbreitung unserer Botschaft von Gemeinschaft mit Freunden bei Musik und Tanz.

Nicht die EAASDC hat Geburtstag, Ihr habt Geburtstag. Ein jeder von Euch hatte seinen Anteil an diesen 60 Jahren. Ein jeder hat seinen Teil des Erfolges mit beigetragen. Jeder Tänzer der sich zu seinem Verein gehörig zeigt, durch sein Badge, der dadurch seinen Verein repräsentiert, repräsentiert auch die Vereinigung der Vereine, die EAASDC.

Gehörten anfangs die damaligen Leader, also Caller und Cuer, noch zum Ursprung der EAASDC, so stellten diese sich bald auf eigene Beine, um ihre Bedürfnisse besser vertreten zu können.

Davon profitieren Tänzer wie Vereine wie auch die Leader selbst, bis heute.

Die in der ECTA vereinten Leader, Eure Caller, Cuer, Instructors und Prompter, wünschen der EAASDC noch viele weitere Jahre und weiterhin auch gute Zusammenarbeit für unser Hobby, unsere Tanzarten Contra & Traditional, Clogging, Round-Dance und Square-Dance.

ECTA President

Michael